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Številka: 900-6/2020-3 
Nova Gorica, 8. april 2020                                                                                                                                                                                                                                                                      

P O R O Č I L O 
 

o izvršenih sklepih 13. seje Mestnega sveta Mestne občine Nova Gorica, ki je bila  
12. marca 2020 

 
 

13. SEJA MESTNEGA SVETA, 12. marec 2020 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

1. Sklep o sprejemu Poročila o izvršenih sklepih 12. seje 
Mestnega sveta MONG, ki je bila 6. februarja 2020  

●   

2. 
 

Sklep o razrešitvi BOJANA HORVATA kot  
predstavnika Mestne občine Nova Gorica v Svet 
zavoda Osnovna šola Solkan     

● 
 
 

  

3. Sklep o imenovanju BRANISLAVA KAURINA za 
nadomestnega člana Sveta zavoda Osnovna šola 
Solkan za preostanek mandatne dobe     

●   

4. Sklep o imenovanju BLAŽA ŠKRLJA, ADRIJANA 
KOFOLA in VANDE REJA MERVIČ kot predstavnikov 
Mestne občine Nova Gorica v Svet zavoda Osnovna 
šola Čepovan  

●   

5. Sklep o razrešitvi ANE ZAVRTANIK UGRIN v odboru 
za kulturo, šolstvo in šport 

●   

6. Sklep o imenovanju ANDREJKE MARKOČIČ 
ŠUŠMELJ za nadomestno članico odbora za kulturo, 
šolstvo in šport za preostanek mandatne dobe  

●   

7. Sklep, da občinska uprava v čim krajšem času preuči 
možnosti in pripravi predlog izvedbe sej mestnega 
sveta v primerih, ko zaradi višje sile ali izrednih 
razmer ni pogojev za sklic redne ali izredne seje 
mestnega sveta. Za obravnavo predloga se skliče 
izredna seja mestnega sveta. Če sklic izredne seje ne 
bi bil možen zaradi ukrepov državnih organov oziroma 
razmer, ki bi tak sklic onemogočale, bodo člani 
mestnega sveta o predlogu iz prejšnje točke glasovali 
po elektronski pošti.   

●1   

8. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
priznanjih Mestne občine Nova Gorica   

●   

9. Odlok o spremembah Odloka o Občinskem 
prostorskem načrtu Mestne občine Nova Gorica 

●   

 
1 Namen sklepa je dosežen s tem, ko je občinska uprava omogočila izvedbo sej mestnega sveta v obliki 

videokonference, s čimer so bile seznanjene svetnice in svetniki.  
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10. Sklep o sprejemu dopolnitev Načrta ravnanja z 
nepremičnim premoženjem Mestne občine Nova 
Gorica za leto 2020 – dopolnitev marec 2020 

●   

11. Odlok o koncesiji za izvajanje gospodarskih javnih 
služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov 
in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja 
komunalnih odpadkov za območje Mestne občine 
Nova Gorica 

●   

12. Odlok o dopolnitvi Odloka o organiziranju in izvajanju 
javne službe socialnovarstvene storitve pomoč družini 
na domu na območju Mestne občine Nova Gorica 

●   

13. Sklep o povečanju namenskega premoženja 
Stanovanjskega sklada Mestne občine Nova Gorica 

●   

14. Sklep o podaji soglasja k Spremembam in 
dopolnitvam Splošnih pogojev poslovanja 
Stanovanjskega sklada Mestne občine Nova Gorica   

●   

15. Sklep, da se o predlogu Odloka o ravnanju z 
zapuščenimi vozili v Mestni občini Nova Gorica opravi 
druga obravnava in se pri tem upošteva predloge, 
pripombe in mnenja.  

●   

16. Sklep v zvezi z nadstandardom v osnovnih šolah na 
območju Mestne občine Nova Gorica 

●   

 
 
 

11. SEJA MESTNEGA SVETA, 19. december 2019 
 
 

zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

27. Sklep, da je pri rebalansu proračuna Mestne občine 
Nova Gorica za leto 2020 potrebno zagotoviti dodatna 
sredstva za izvajanje socialno varstvene storitve 
pomoč družini na domu kot socialne oskrbe na domu 
zaradi zmanjševanja čakalnih dob in za nakup dveh 
osebnih vozil. 

 ●  

28. Sklep, da v letu 2020 uprava Mestne občine Nova 
Gorica v sodelovanju s Stanovanjskim skladom 
Mestne občine Nova Gorica pripravi finančni model za 
podporo dostopnosti stanovanj za mlade, mlade 
družine in druge ranljive skupine. K pripravi se povabi 
tudi svetnice in svetnike Mestnega sveta Mestne 
občine Nova Gorica. 

 ●  

 
 
9. SEJA MESTNEGA SVETA, 24. oktober 2019 

 
 

zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

13.  Sklep o priporočilu Kulturnemu domu Nova Gorica, da 
začne z izboljševanjem dostopnosti invalidom na 
kulturne dogodke 

 ●  

14. Sklep, da je potrebno razmisliti o umestnosti umestitve  ●  
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Kulturno-informacijske stične točke v Javni zavod za 
turizem Nova Gorica in Vipavska dolina 

 
 
8. SEJA MESTNEGA SVETA, 26. september 2019 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

10. Občinska uprava v roku šestih mesecev pripravi 
ustrezen Odlok o načinu uporabe stojnic.  

 ●  

 
 
3. IZREDNA SEJA MESTNEGA SVETA, 29. avgust 2019 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN  V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

2. Mestna občina Nova Gorica se zaveže, da bo 
najkasneje do začetka gradnje Soških vil, na tem 
območju uredila začasno utrjeno makadam cesto, ki 
bo omogočila prehod tega območja, kot je to 
omogočeno sedaj. 

 ●  

 
 
4. SEJA MESTNEGA SVETA, 18. april 2019 
 
 
zap. 
št. 

SKLEP OZ. AKT IZVRŠEN V 
IZVRŠEVANJU 

NI IZVRŠEN 

14. Mestni svet bo spremljal realizacijo investicij vključenih 
v proračun tekočega leta na sejah mestnega sveta v 
maju in septembru. 
Pristojne službe naj za ta namen pripravijo finančne 
podatke o stanju investicij ter kratko obrazložitev 
stanja za vse investicije v proračunu v vrednosti 
najmanj 100.000,00 EUR. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

● 

 

 
 
Pobude, predlogi, vprašanja in nestrinjanja oziroma nezadovoljstva s prejetimi 
odgovori ter pripombe svetnic ter svetnikov so bili posredovani Županu, Kabinetu 
župana in Občinski upravi: 
 

- svetnice Tanje Vončina - naslednje vprašanje:  
Gospod župan, prosim vas, da vaše službe jasno odgovorijo na vprašanje: 

-  Zakaj se do sedaj še ni uredilo dostopa do zemljišč po izgradnji solkanske obvoznice, 
med lastniki katerih je tudi Mestna občina Nova Gorica ter kdaj, kako in na kakšen način 
se bodo pristojne službe le lotile tega vprašanja. 
 
Obrazložitev:  
Gre za zemljišča, ki so po izgradnji solkanske obvoznice ostale brez dostopa, torej vse 
od leta 2007. Po delnem enotnem dovoljenju za gradnjo št. 350-03-162/02-PK/NŠ s 23. 
5. 2003 je bilo investitorjema MONG in DRS naloženo, da po končani gradnji  
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- morajo zagotoviti dostope do vseh zemljišč, ki so bili zaradi gradnje prekinjeni 
- zagotoviti nove povezave poljskih poti in krajevnih cest in zemljišč, kjer je obstoječe  
poti in dostope presekala trasa obvozne ceste.  

Kljub dopisom, pogovorom z župani in pristojnimi, se žal stvar še ni uredila. Zadeva ima 
že dolgo brado, staro kar 13 let in skrajni čas bi že bil, da se zadevo reši in zaključi ter 
tako omogoči lastnikom dostop do svojih nepremičnin.  

 
- svetnice Damjane Pavlica – naslednjo pobudo:     

Predlagamo, da Mestna občina Nova Gorica odkupi vso infrastrukturo Mebla holding v 
stečaju, da jo ne bi prehiteli tisti, ki bi nas izsiljevali z visokimi cenami, da se ne bi 
pojavljale slabe prakse iz prejšnjih mandatov. Mestna občina bi v tem primeru imela 
velike probleme z ureditvijo in obnovo infrastrukture tako v stari kot novi industrijski coni 
Meblo.  
Svetniška skupina SDS predlaga, da se našo pobudo resno prouči. 

 

- svetnika Aleša Dugulina – naslednje vprašanje:      
Več kmetov se je obrnilo name, kot mestnega svetnika z vprašanjem, kdaj bodo 
opravljeni razpisi MONG za podporo kmetijstvu v občini. 
Zato naslavljam pristojnim službam in županu vprašanje, kdaj se bo občina vključila v 
program in samo financiranje v podporo kmetom, kmetijstvu kot dejavnosti in vsem  
dopolnilnim dejavnostim iz tega naslova. 
 

-   svetnice Andrejke Markočič Šušmelj - naslednje vprašanje:        
Spomnila bi vas rada na svoje vprašanje glede zatiranja oz. omejevanja tigrastega 
komarja, ki sem ga zastavila pred slabim letom na seji 21. 3. 2019. Takrat sem tudi 
podrobno pojasnila zgodovino tega problema, zato tokrat tega ne bi ponavljala. Naj 
poudarim samo to, da je bila letošnja zima še bolj mila od lanske. In če se je lani sprva 
zdelo, da je »tigrov« manj, so v drugi polovici poletja udarili z vso močjo, zato se bomo z 
njimi zagotovo spopadali tudi letos. 
Lani ste v svojem odgovoru pojasnjevali, da v Sloveniji ni registriranega biocida, da pa 
še naprej ostajate v stiku s strokovnjaki na tem področju in iščete možnosti za 
učinkovito ukrepanje. 
V Primorskih novicah je 11. 6. lani izšel članek, v katerem Nejc Koradin iz županovega 
kabineta občanom le daje upanje z izjavo: “Iščemo načine, kako to reševati na 
sonaraven način. V nekaterih mestih recimo uvajajo naravnega sovražnika komarja. 
Odgovorov, kako se tega lotiti, še nimamo, omejuje pa nas tudi zakonodaja. Tako da bo 
letos treba še potrpeti.” 
Leto je mimo, potrpeli smo, zato me zanima, kakšni bodo letošnji ukrepi za zatiranje 
tigrastega komarja. Naj samo spomnim, da so v sosednji Italiji (tudi v Gorici) in še 
nekaterih drugih evropskih državah (ki morajo ravno tako upoštevati zakonodajo EU) pri 
tem že nekaj let uspešni. Po letošnji zimi, ki je prinesla veliko nevšečnosti z virusi, si 
najbrž ne želimo še kakšnega »darila« tigrastih komarjev, kot sta virus zahodnega Nila 
in virus zika – oba sta bila v Sloveniji že zabeležena. 

 
-   svetnice Andrejke Markočič Šušmelj - naslednje vprašanje:        

Na novembrski seji sem izpostavila problematiko javne razsvetljave v mestu. Kmalu 
zatem je bila namestitev novih svetilk končana, a pojavile so se nove težave.  
Na Cankarjevi ulici od križišča z Erjavčevo do OŠ Ledine so bile stare javne svetilke 
sestavljene iz dveh krakov, da so osvetljevale tako cestišče kot pločnik za pešce. Nove 
svetilke osvetljujejo samo cestišče, pločnik pa je neosvetljen in za pešce ponoči 
neprijeten (da ne rečem nevaren). 
Hkrati se postavlja vprašanje, ali je potrebno tako močno osvetliti cestišče npr. na 
Cankarjevi in Ulici Gradnikovih brigad oz. čemu služi tako močna razsvetljava. 
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Ob menjavi je bili tudi rečeno, da se bo jakost osvetlitve ob določenih urah zmanjševala, 
a zaenkrat svetijo vso noč enako. Zanima me, kdaj bo jakost osvetlitve regulirana. 
Zasledila sem tudi objave, da so nove svetilke neekološke in ker oddajajo modro 
svetlobo celo zdravju nevarne, zato prosim za strokovno podprto razlago o 
(ne)škodljivosti novih svetilk. 

 
-   svetnika Marka Tribušona – naslednji predlog:     

V zadnjem obdobju je veliko govora o negativnem vplivu koronavirusa, v prvi vrsti na 
turističnem segmentu kot tudi na področju gospodarstva. Določene ukrepe je že 
sprejela, oziroma sprejema država. Prav je, da se v to smer odzovemo tudi mi, lokalna 
skupnost in kolikor je v naši moči nemudoma pristopimo k pomoči omenjenim 
subjektom. 
V Listi obrti in podjetništva predlagamo, da občinska uprava MONG takoj pristopi k 
pripravi začasne spremembe Odloka o ureditvi nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča v Mestni občini Nova Gorica v delu, ki govori o vrednotenju zazidanega 
stavbnega zemljišča v poslovne namene. Cilj spremembe je znižati finančno obveznost 
gospodarstva do občine v tem kriznem obdobju. 
Zavedamo se, da bo posledica manjši finančni priliv v občinski proračun, ampak 
prepričani smo, da se občina lahko v tem letu odreče kakšni manj pomembni investiciji 
(npr. ureditev Rafutskega parka z Laščakovo vilo, Revitalizacija Rafutskega parka,…), 
ki je financirana samo z lastnimi sredstvi. 
Današnja pomoč gospodarstvu se nam bo v prihodnosti še kako povrnila. 
 

-   svetnika Otona Mozetiča – naslednje vprašanje:     
   Ureditev  komunalnih priključkov na Bevkovem trgu.  

Uporabniki Bevkovega trga za potrebe prireditev, sejmov, razstav se pritožujejo, ker je 
njihova dejavnost na trgu onemogočena zaradi nefunkcionalnosti električnih priključkov. 
Regularni najem površine Bevkovega trga ne omogoča zakonitega in varnega priključka 
in uporabe na trgu nameščene (drage) električne instalacije. Zaradi navedenega prihaja 
v času uporabe na trgu do nerodnih, nevarnih in nedopustnih dogodkov. 
V zvezi z navedenimi ugotovitvami postavljam naslednja vprašanja : 
Ali ima Bevkov trg uporabno dovoljenje? 
Ali je bil (Bevkov trg) po izgradnji regularno predan v upravljanje (vzdrževanje) in komu? 
Kako je organizirana uporaba (delovanje) Bevkovega trga in kakšne so odgovornosti v 
zvezi s tem ?  
 

-   svetnika Otona Mozetiča – naslednjo pobudo:     
Ureditev pločnika in javne razsvetljave na Streliški ulici v Novi Gorici (od dijaškega 
doma do semaforja /začetek Škrabčeve ulice). 
Krajani  Nove Gorice iz območja Streliške (dijaški dom) nas opozarjajo na nevaren 
odsek ceste od dijaškega doma proti Ulici Šantlovih, ki je ozek in brez pločnika, pa tudi 
neosvetljen. Po njem hodijo tudi dijaki na relaciji dijaški dom – železniška postaja. Cesta 
je ozka in bi jo bilo nujno razširiti ter urediti pločnik in javno razsvetljavo. Poleg tega 
opozarjajo na velike hitrosti prometa, ki jih je potrebno, glede na stanje ulice omejiti s 
hitrostnimi ovirami. 
 

-   svetnika Otona Mozetiča – naslednje vprašanje:     
Zaščitna ograja na medkrajevni cesti Branik, Preserje, Ajdovščina. 
Na medkrajevni cesti Branik, Preserje, Ajdovščina je bil  letos pred naseljem Preserje 
saniran cestni usad z zgrajenim opornim zidom. Sanacija je bila sicer zgledno urejena, 
če izvzamemo dejstvo, da obnovljena asfaltna obroba cestišča sega do samega temena 
opornega zida, zaščita proti prepadnosti pa je urejena le z označevalnimi količki. Taka 
rešitev predstavlja nevarnost tako za pešce, kot tudi za zdrs vozil, ki po tej cesti vozijo, 
vključno z avtobusom s šolskimi otroki, ki štirikrat dnevno pelje tam mimo.  
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         Zaradi varnosti je nujno količke čimprej zamenjati s pločevinasto cestno ograjo. 
 
-   svetnika Otona Mozetiča – naslednjo pobudo:     

Označevalne/usmerjevalne table v Novi Gorici. 
Že nekajkrat so nas krajani Nove Gorice opozorili na primer usmerjevalnih tabel za 
grobnico Burbonov na Kostanjevici, ki bi po njihovem mnenju morale biti napisane tudi v 
angleščini. Dejstvo je, da je usmerjevalna tabla, ki nas vodi h grobnici Burbonov brez 
dodatnega pojasnila v angleškem jeziku za tuje turiste premalo povedna. Verjetno to 
velja še za kakšno drugo »turistično« točko, a Burboni prav gotovo izstopajo. Dajemo 
pobudo, da se za začetek v tem smislu uredi usmerjevalna tabla za grobnico Burbonov, 
pri čemer je seveda potrebno upoštevati veljavna pravila označevanja (če obstajajo). 
 

-   svetnika Antona Hareja – naslednjo pobudo:     

Naši pridelovalci kmetje so me opozorili na dve zadevi. V lanskem letu smo 
oddajali poročila glede toče, ki je delala škodo na nekaterih območjih v okolici 
Dornberka in je tudi mestna občina zbirala te podpise. To je prva stvar. Zanima 
me, kje zadeva stoji in kako zadeva teče. 
Druga stvar me pa zanima, kdaj bodo razpisi iz področja kmetijstva, kajti, če hočemo 
imeti urejeno podeželje, moramo kaj za to tudi dati.  
 

- svetnika Sebastjana Komela – skladno z 21. členom poslovnika mestnega sveta 
najmanj tri dni pred sejo, naslednjo pobudo:     
1. Za čas trajanja epidemije bolezni Covid-19, se znižajo vse cene komunalnih storitev v 
MONG-u za 20%. Kot prvi mesec uveljavitve znižanja cen se šteje marec 2020. Kot 
zadnji mesec veljavnosti znižanja se šteje tisti mesec, v katerem bo Vlada RS oznanila 
konec epidemije. 
2. Sklep o znižanju cen komunalnih storitev velja za vsa gospodinjstva in malo 
gospodarstvo, po kriterijih, ki veljajo za ukrep znižanja cen elektrike, ki ga vodi 
Ministrstvo za infrastrukturo. 
3. V kolikor znižanje ne posega v okvire nedovoljene državne pomoči po predpisih EU, 
velja znižanje tudi za vse ostale gospodarske subjekte na območju MONG. 
4. Občinska uprava naj pripravi vir sredstev, v kolikor bi bilo potrebno finančno pomagati 
družbam, ki izvajajo komunalne storitve. 

 
Zaradi epidemije Covid-19 je prizadetih ogromno občank in občanov ter gospodarstvo v 
MONG, zato predlagam, da s tem ukrepom vsaj malo ublažimo denarno stisko naših 
občank, občanov in gospodarskih subjektov.  

   
- svetnice Aleksandre Fortin – skladno z 21. členom poslovnika mestnega sveta 

najmanj tri dni pred sejo, naslednjo pobudo:     
Z Odlokom dne 15. 03. 2020 ob 24.00 uri, so se zaradi preprečitve širjenja okužbe 
novega koronavirusa zaprli vsi gostinski lokali v državi.  
V Mestni občini Nova Gorica imamo kar nekaj lokalov z letnimi vrti, katerih lastnik je 
MONG. Zaradi zaprtja lokalov bodo najemniki letnih vrtov imeli velik izpad dohodkov in 
posledično, ne bodo sposobni plačevati najemnine. 
Občinski upravi predlagamo, da za čas zaprtja lokalov najemnike letnih vrtov oprosti 
plačila najemnine. 

 
- svetniške skupine LMA – skladno z 21. členom poslovnika mestnega sveta 

najmanj tri dni pred sejo, naslednjo pobudo:     
V svetniški skupini LMA budno spremljamo vse aktivnosti vezane na pandemijo virusa 
COVID – 19. tako na državnem kot lokalnem območju. Aktivnosti v naši občini glede 
zajezitve širjenja virusa gredo v večini primerov v pravo smer, za kar gre pohvala. 
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Posledice virusa bodo močno vplivale tako na gospodarstvo kot same občane naše 
občine in prav je, da se nemudoma občina tudi na te probleme odzove. Država se je že, 
čas je, da se tudi Mestna občina Nova Gorica. 

 
Pobud (iz zadnje seje MS), prebranih na javnih omrežjih, sprejetih ukrepih na državnem 
nivoju kot tudi na nekaterih občinah je veliko. Za večino le teh se tudi v LMA 
zavzemamo, izpostavili pa bi za nas najpomembnejše: 

- Takojšnja priprava začasne spremembe Odloka o ureditvi nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča v Mestni občini Nova Gorica v delu, ki govori o 
vrednotenju zazidanega stavbnega zemljišča v poslovne namene. Cilj 
spremembe je znižati finančno obveznost gospodarstva do občine v tem 
kriznem obdobju.  
Prav tako se zamakne plačilo NUSZ za fizične kot za pravne subjekte. (Za leto 
2020) 

- Pripravi se uredbo o oprostitvi plačila odškodnine za uporabo javnih površin. 
(Za tri mesece) 

- Najemnikom nepremičnin v lasti Mestne občine Nova Gorica se oprosti plačila 
najemnine. (Za tri mesece) 

- Oprosti se plačilo vrtcem za starše otrok s prebivališčem v Mestni občini Nova 
Gorica. (Za čas zaprtja vrtcev) 

- Začasno, do sprejema rebalansa proračuna MONG, se ustavijo vsi javni razpisi 
in investicije v MONG, ki niso vezani na EU oz. državna sredstva. 

- Sofinanciranje fizičnim osebam stroškov komunalnih storitev in stroškov oskrbe 
s pitno vodo. (Za tri mesece) 

 
Vsi ukrepi naj gredo v smeri pomoči novogoriškemu gospodarstvu kot tudi občanom, pa 
četudi bo trpela kakšna investicija, ki ni nujnega pomena. 
 
Glede na navedeno, v LMA pričakujemo čimprejšnje sprejetje določenih ukrepov za 
pomoč občanom in gospodarstvu v MONG, ki mora biti podprto z rebalansom 
proračuna MONG za leto 2020 in 2021. 

 
- svetnice Damjane Pavlica – skladno z 21. členom poslovnika mestnega sveta 

najmanj tri dni pred sejo, naslednjo pobudo:     
Govorila sem z direktorji domov upokojencev in pravijo, da nimajo dovolj zaščitne 
opreme – mask. Glede na to krizno obdobje, ko nam  grozi COVID 19, ki predvsem 
ogroža najranljivejše skupine - stanovalce v domovih upokojencev. Za primer imamo 
izbruh virusa v domovih upokojencev:  Šmarje pri Jelšah, da ne govorimo o Italiji in 
Španiji. Nujno moramo narediti vse tudi na lokalnem nivoju, da te ranljive skupine in 
delavce v domovih obvarujemo pred okužbo. V tem času imajo šivilje zmanjšan obseg 
dela, dajmo jim priliko, da jim finančno pomagamo z izdelavo mask in bomo dvakrat 
pomagali. 

 
 
Miran Ljucovič  

             PODSEKRETAR ZA PODROČJE MS  
 

 


